

ECO MATERIALS



Decorating
with ecological
materials

Mit
Eco-Materialien
einrichten

HOTELS
WALDHOTEL
BÜRGENSTOCK RESORT





Right on the southern side of the Bürgenstock mountain, the Waldhotel Health & Medical Excellence by Matteo Thun & Partners steps gently down the slope. Thanks to its terrace structure and the green, naturally insulated flat roofs, the Waldhotel blends perfectly into the landscape.

Das an der Südseite des Bürgenbergs gelegene Waldhotel Health & Medical Excellence gestaltet von Matteo Thun & Partners schmiegt sich sanft an den Hang. Mit seiner Terrassenstruktur und den begrünten, auf natürliche Weise gedämmten flachen Dächern fügt sich das Hotel perfekt in die Landschaft ein.

Waldhotel is an innovative hotel concept that extends the theme of sustainability and health to hospitality. Outside, local larch wood was used for the external structure to provide a pergola system for rooms' balconies—working as *brise-soleil* and protecting guests from all atmospheric agents. Swimming pools and irrigation systems can use lake water as an alternative energy source.

The nine-story, 25,000 square meter 'Three Zero' complex, with its 160 rooms and suites ranging from 42 to 150 square meters in size, identify an interior with natural materials, organic shapes and warm colors. Floor-to-ceiling windows and inviting terraces blur the line between interiors and exteriors. Herb gardens on different floors and numerous decorative elements utilizing herbs and botanical objects highlight the preeminent theme of healthy living in all rooms and suites.

Hinter dem Konzept Waldhotel stehen neben Gastfreundschaft die Themen Gesundheit und Nachhaltigkeit. Aus Lärchenholz wurde außen ein Pergolasystem für die Balkone errichtet, das als Wetterschutz dient. Die Pools und das Bewässerungssystem können auf Seewasser als alternative Energiequelle zurückgreifen.

Der neunstöckige, 25 000 Quadratmeter große „Three Zero“-Komplex hat 160 Zimmer und Suiten von 42 bis 150 Quadratmeter, die alle mit Naturmaterialien, natürlichen Formen und warmen Farben eingerichtet sind. Bodentiefe Fenster und einladende Terrassen lassen die Grenze zwischen Innen- und Außenbereich verschwimmen. Kräutergärten auf verschiedenen Etagen und zahlreiche dekorative Elemente aus Kräutern und botanischen Objekten betonen das Thema Gesundes Wohnen, das sich durch alle Räumlichkeiten zieht.



